
 

 

Frambus venner  

Årsberetning for 2024 til Årsmøte 5. mars 2025 

 

Styrets sammensetning  

Styreleder: Anne Christine Føllesdal  

Styremedlemmer: Karin Evy Rønningen, Lisen Julie Mohr, Josefine Gjerstadberget 

Sekretær og kasserer: Karsten R. Barton 

 

Kort om foreningen Frambus venner  

Styret i Stiftelsen Frambu vedtok i desember 2016 en strategi for gavefinansiering for perioden 2017- 

2019. Ett av tiltakene i strategien var å etablere venneforeningen Frambus venner, etter mønster av 

venneforeningen til Ågrenska - Stiftelsens søsterorganisasjon i Sverige. Frambus venner ble stiftet i 

mars 2018 og er etablert som en frivillig forening uavhengig av Stiftelsen Frambu.  

 

Foreningen har følgende mål 

Frambus venner er en ideell medlemsdrevet organisasjon, basert på frivillighet og donasjoner. Vår 

viktigste oppgave er å drive innsamlingsarbeid til støtte for Stiftelsen Frambu og Frambu 

kompetansesenter for sjeldne diagnoser.  

 

Gjennom gaver fra privatpersoner, bedrifter, innsamlingsaksjoner på Facebook og bidrag gjennom 

Grasrotandelen samler vi inn midler til å finansiere små og store prosjekter. Prosjekter som bidrar til å 

styrke og forbedre møteplassen vi har på Frambu for personer med sjeldne diagnoser og deres 

familier. 

 

Frambus venner ønsker å bidra til at Frambu er en godt tilrettelagt møteplass for de som har en sjelden 

diagnose og deres familier. Et sted hvor det er godt å være og hvor det å dele erfaringer og 

opplevelser med andre i samme situasjon kan stå i sentrum. Støtten fra våre medlemmer og givere 

betyr mye for mange, og er med å bidra til at møteplassen Frambu ivaretas og utvikles til beste for 

våre brukere.  

 

 

 

 

 



 

 

Årshjul og aktivitetsplan for 2025 

Tidligere vedtatt Årshjul og aktivitetsplan for foreningen står ved lag, med noen mindre justeringer.  

 

Følgende er utgangspunkt for foreningens aktiviteter i 2025;  

• Styremøter holdes vår og høst ved behov.  

• Årsmøtet holdes i februar/mars.  

• Vinter: Utlyse og behandle søknader om prosjektstøtte fra medarbeidere på Frambu 

• Vinter: Utarbeide materiell til bruk i møte med bedrifter, innsamlingsarbeidet og andre potensielle 

givere til større utviklingsprosjekter på Frambu.    

• Vår: Delta på og representere foreningen på Frambu-konferansen. Vervekampanje gjennomføres i 

forbindelse med dette arrangementet.   

• Vår/Høst: Foreningen kontakter aktuelle/egnede bedrifter med hensyn til å søke om støtte til større 

prosjekter på Frambu. Det vurderes også om det skal søkes om midler fra stiftelser og andre aktører.     

 

Blant prosjektene det skal søkes hel- eller delfinansiering er utbyggingsprosjektet «Amfiteater med 

tilrettelagt uteplass».   

 

Årshjul- /aktivitetsplan for 2025 legges frem som eget vedlegg på årsmøtet.  

 

Medlemstall 

I 2024 var det 39 privatpersoner og 0 brukerforeninger som betalte medlemskontingent. 3 tidligere 

medlemmer og 0 brukerforening ble strøket fra medlemsregisteret ved utgangen av 2024. Dette skjer i 

forbindelse med administrasjon av medlemsregisteret ved årsslutt og i forbindelse med uteblivende 

betaling av medlemskontingent i 2023 og 2024. Ved utgangen av 2024 er det ytterligere 6 medlemmer 

som ikke har betalt medlemskontingent for 2024. 

 

Alle medlemmer i foreningen mottar en sms med oppfordring til å fornye sitt årsmedlemskap i 

begynnelsen av februar. Det sendes ytterligere en betalingspåminnelse i forbindelse med utsending av 

informasjon om og innkalling til årsmøtet 2025.  

 

Ved årsskiftet 2024 har foreningen dermed 39 aktive medlemskap i foreningen. Disse er fordelt på 21 

enkeltmedlemskap, 17 familiemedlemskap, 1 livstidsmedlemskap.  

 

 

 

 



 

 

Årsregnskap og økonomi  

Årsregnskapet for 2024 legges frem for årsmøtet som eget saksdokument/vedlegg. Foreningen har pr 

31. desember 2024, 564 308,14 NOK - disponibelt på konto. Dette består av overførte midler fra 

2023, inntekter gjennom private innsamlingsaksjoner på Facebook, gaver fra privatpersoner og 

inntekter gjennom Grasrotandelen til Norsk tipping. Medlemskontingenter utgjør bare en liten del av 

foreningens totale inntekter. Tidligere har det vært innsamlingsaksjonene på Facebook som gir 

foreningen sin største inntekt. Med tanke på at Facebook i juni stengte muligheten for 

innsamlingsaksjoner til foreningen, vil dette trolig ha store konsekvenser for foreningens inntekter i 

årene som kommer. Foreningen har hatt sin største inntekt i 2024 gjennom gaver gitt i forbindelse 

med bursdagsinnsamlinger og begravelser betalt over vipps og gjennom direkte kontooverføringer.   

 

I 2024 sørget inntektene til foreningen til at følgende prosjekter lot seg realisere – prosjekter som er 

søkt om og gjennomført i regi av ansatte Frambu; 

- Det ble innvilget søknad på 30.540.- til innkjøp av aktivitetsrettet utstyr til bruk i 

barnegruppene. Det ble kjøpt inn utebordtennis og trehjuls trådbil/månebil. Dette er populære 

aktiviteter på oppholdene på Frambu.  

- Det ble innvilget søknad på 74.836.- til utviklingsarbeid og trykkerikostnad på første opplag 

av et aktivitetshefte til barn og unge som deltar på kurs på Frambu. Bjørn Magne er animatør 

og har i samarbeid med Frambus aktivitetsledere jobbet med utvikling av dette prosjektet.  

- Det ble innvilget søknad på 68.875.- til oppussing og innredning av et nytt bibliotek og 

leserom for foreldre og brukere på kurs. Med disse midlene får Frambu laget en hyggelig og 

rolig liten krok, litt utenfor allfarvei på huset. Et godt sted å finne litt ro til å sette seg med litt 

lesestoff eller drømme seg litt bort.   

- Det ble innvilget ny og utvidet søknad på til sammen 300.000.- til ny Lavvo på Frambu. Her 

inngår tidligere tildelte midler fra 2022 0g 2023. Grunnet noen ekstra runder med avklaringer 

mht godkjenning i kommunen har prosjektet kostet mer og tatt mer tid enn først antatt. Vi er 

likevel veldig fornøyd nå som Lavvoen endelig er på plass! 

 

Med tilgjengelige midler har foreningen nå noe mer midler til å svare ut søknader fra Frambus ansatte 

i foreningens årlige utlysning, med frist 31. januar 2024. Det er tidligere fremlagte planer om å bidra 

til finansiering av et «Mestringsrom» og idretts-/aktivitetshall på Frambu. Dette er prosjekter som er 

lagt på is og betinger gavefinansiering av en størrelsesorden som tilsier eventuell realisering gjennom 

støtte og gaver fra godt bemidlede bedrifter, stiftelser eller foreninger. Samtidig jobbes det nå for 

finansiering og realisering av en utbedring og utvikling av et «Amfiteater med tilrettelagt uteplass» 

basert på en søknad om midler fra Sparebankstiftelsen DNB og med bidrag fra Frambus venner.   

 



 

 

Frambus venner har foreløpig lagt bort planene om å arrangere årlig åpent hus/åpen dag på Frambu. 

Dette da Stiftelsen Frambu nå arrangerer Frambukonferansen. Foreningen har da valgt å bruke dette 

som arena for å orientere om vårt arbeid til et bredere publikum. Dette innebærer bortfall av en av 

foreningens medlemsrettede aktiviteter.  

 

Protokoll og referater fra Årsmøtet og styremøter i foreningen 

gjennom 2024 
 
I tillegg til gjennomføring av årsmøtet i foreningen ble det gjennom 2024 avholdt 2 

styremøter. Nedenfor er protokollen fra årsmøtet og referater fra styremøtene gjengitt i sin 

helhet. 

Referater fra Styremøter i Frambus venner 

Tosdag 1. Februar 2024 - kl. 13.00 – 14:00 – Møterommet Skjelbreia Frambu 

Følgende var tilstede; Anne Christine Føllesdal, Lisen Mohr, Karin Rønningen og Karsten Barton 

Fraværende; Josefine Gjerstadberget 

Referent; Karsten R. Barton.  

1. Gjennomgang og eventuell oppfølging av saker fra forrige møtet - referat vedlagt  

Gjennomgang av referat – ingen anmerkninger.  

 

2. Behandling av prosjektsøknader ved årets tildeling av midler  

- Styret drøftet og behandlet de 7 innkomne søknader om midler fra ansatte på Frambu. Det ble 

besluttet å innvilge søknadene fra Bjørn-Magne Stuestøl, Othmane Aboutaleb, Gro Trae og Ellen 

Paulsen. Dette var søknader til henholdsvis aktiviteshefte, utstyr til bruk i barnegruppene, 

bibliotek og Lavvo.  

- Øvrige søknader ble vurdert som utenfor Frambus venner og utlysningens kriterier for støtte og 

handlet i større grad om støtte til faglige ressurser og aktivitet som man bør forvente dekket av 

midler innenfor rammen til kompetansesenterdriften. 

- Søknadene med vedtak/svar er lagret mappen for aktuelle styremøte.  

- Alle søkere får tilsendt et utfyllende svar på sine søknader. Tildelte prosjekter vil også deles på 

facebooksiden vår.    

 

3. Årsmøte 2024 

- Til årsmøtet er følgende dokumenter gjort klar, med mulighet for siste innspill og revidering;  

o Innkalling 

o Årsberetning for 2023 

o Årsregnskap for 2023 

o Budsjettforslag for 2024 

o Årshjul og aktivitetsplan 2024 

- Det ble foreslått et par mindre endringer som innarbeides av Karsten før disse legges ut på 

nettsiden sammen med orientering om årsmøtet som holdes digitalt den 4 mars kl. 20.00.   

 

4. Eventueltsaker 

Ingen eventueltsaker ble tatt opp i møtet. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Onsdag 6. november 2024 - kl. 19.00 – 21.00  

Møtet blir avholdt digitalt på Zoom 

Tilstede fra styret; Anne Christine Føllesdal, Karin Rønningen, Josefine Gjerstadberget 

Tilstede gjester/frambuansatte; Linda Elton 

Fravær; Lisen Mohr, Ole Marius Manskow Løken 

Referent; Karsten Barton 

Følgende er agenda for styremøtet.  

5. Gjennomgang og eventuell oppfølging av saker fra forrige møtet - referat vedlagt – status på 

prosjektene som fikk midler.  

En kortfattet gjennomgang av prosjektene som fikk støtte i 2024.  

 

6. Presentasjon av Prosjekt – Amfiteater og oppgradert uteplass for brukerne v/Ole Marius Løken og 

Karsten Barton. Et mulig prosjekt som Frambus venner kan ta på seg å skaffe gavemidler til.  

- Det er tidligere hentet inn et anbud på ca 1,5 mill fra entreprenør basert på en tidligere skisse.  

- Det er ikke søkt godkjenning av dette prosjektet fra Nordre Follo kommune. Dette er en prosess 

som trolig vil koste rundt 100.000.- og vil kreve at noen jobber med og fremmer søknaden.   

- Ole Marius har foreløpig jobbet på dugnad, hvis Frambus venner skal følge opp saken og bidra til 

videre arbeid med prosjektet må dette skje gjennom firmaet han jobber for. 

- Her kan det være midler å søke fra Sparebankstiftelsen DNB og andre – Karsten vil følge opp 

dette.   

 

Ole Marius måtte melde avbud og saken overføres til neste styremøte. Det er ellers søkt om midler 

fra Sparebankstiftelsen DNB til gjennomføring av prosjektet. Det tas utgangspunkt i at også Frambus 

venner bidrar med innsamlingsaktivitet. Dette følges nærmere opp på neste styremøte.  

 

7. Status for Stiftelsen og kompetansesenteret – økt fokus på pengeinnsamlingsarbeid?  

– Hva har det å si for Frambus venner. 

a. Karsten gir en oppsummering av siste ukers drøftinger mellom Frambus ledelse, styret i 

stiftelsen og kommunikasjonsavdelingens utredning.  

Kortfattet oppsummering av Frambu-internt notat knyttet til Stiftelsen Frambu og status ift innsamlingsarbeid. 

– Det er åpnet for en diskusjon hvor man skal tenke litt bredere rundt innsamlingsarbeidet. Det ble opprettet 

en gruppe som drøftet Stiftelsen Frambus rolle og hvorvidt man skulle ta en mer aktiv rolle knyttet til 

innsamlingsarbeid.  

Med denne pågående diskusjonen er det vanskelig å vite helt hva Frambus venner skal jobbe med og fokusere 

på. FV har i flere omganger invitert ledergruppen til avklaringer og innspill til innsamlingsarbeidet, uten at 

dette har gitt noen vesentlige avklaringer . Det er enighet i gruppen om at vi fortsetter å jobbe som vi har gjort 

og venter på litt klarere avklaringer fra hvordan Stiftelsen skal ta dette videre.  

Spørsmålet mm man skal presentere Frambus venner på kurs ble drøftet. For eksempel bruke en slide og noen 

som sier noe. Vi som jobber fast på Frambu er usikre på hvordan dette vil bli mottatt internt på Frambu. Det er 

flere ansatte som har uttalt noe skepsis til innsamlingsfokuset og det å eksponere familiene på kurs for dette. 

Etter drøfting blir det enighet om at man bør være ekstra varsom og ikke risikere tillitten til de ansatte på 

Frambu.    

Det er i dag etablert en liten stand i resepsjonen med give-away kortholdere med Frambus venner visitkort i og 

innmeldingsskjemaer. Det ble foreslått at vi legger til en liten plakat med hva Frambu har bidratt med i 2024. 

Karsten følger opp dette. 



 

 

Det er nå også bestilt plaketter – til lavvo og til bibliotek som synliggjør at dette er gaver fra venneforeningen. 

Det ble ellers drøftet om man skal legge ned noen av målene knyttet til bedriftsrettet innsamlingsinitiativ som 

foreningen tidligere har satt seg. Da heller fokusere på det foreningen har fått til frem til nå. Det å kontakte 

bedrifter er en litt større jobb og det er kanskje riktigere at noen i stiftelsen gjør dette.  

- Det er enighet om å slanke litt på målene. 

  

b. Stiftelsen Frambu fyller 70 år i 2025 – Administrasjonen ønsker at styret i Frambus venner 

bidrar til gjennomføring av Åpen dag og en pengeinnsamling søndag den 15. juni. 

Styret holder av dagen, men avventer litt med hvordan Stiftelsen velger å organisere dette. Leirfolk bør også 

aktiveres her. De kan trolig bidra med mye.  

     

8. Status og fokusområder for innsamlingsarbeidet – hva gjør vi nå som Facebook er ute? 

Drøfting med mål om en konkretisere en strategi og konkret grep som skal tas nå – (Spleis, Vipps, 

hvordan bruke nettsiden)  

- Se notat om betalingsløsninger 

- Ideer til innsamlingsprosjekter/tiltak? 

- En hilsen Fra AC – kort filmsnutt på nettsiden og facebook viser frem prosjektene som fikk støtte.  

- Forberede hilsen til jul – noe spesielt til medlemmene?  

 

Josefine, Linda og Karsten møtes og ser nærmere på nettsidene – få nytt design og se nærmere på en 

bidragsknapp på nettsiden. 

 

AC – skrive en julehilsen å sende i posten. AC følger opp med Karsten.  

 

Et spørsmål som ble tatt opp – er det vurdert om man skal ha betalt annonsering? Skal man bruke 

midler på dette? Dette er en diskusjon det er verdt å følge opp. Lage annonser og få disse ført tilbake 

til en god nettside. 

 

Et siste forslag som bør følges opp - Hva med å lage noe som kan gå i reklamepausene på 

innsamlingsdager knyttet til høytider på TV2/TV3/NRK – Josefine sjekker litt nærmere angående 

dette. Påsken er nok mest relevant.     

 

9. Nye medlemmer til styret? 

 

a. Lage en valgkomite eller skal sittende styre finne kandidater? 

Styret er enige om å finne nye kandidater og ikke etablere en valgkomite. Det er spilt inn at det å rekruttere 

noen som bruker Frambu som møteplass kunne være gunstig.  

AC vil gjerne fortsette i styret, men opplever at det er krevende å finne tid til å være styreleder gitt 

hjemmesituasjonen. Karin har ellers vært med i 4 år og står på valg – prøve å finne en egnet kandidat til å 

erstatte henne.    

 

b. Avklaring fra administrasjonen om flere ansatte kan engasjeres i innsamlingsarbeidet for 

Frambu og venneforeningen – Linda Elton ønsker å være med å bidra i innsamlingsarbeidet.  

Kristian (direktør på Frambu) har vært tydelig på at stiftelsens bidrag mot Frambus venner er å stille med 

sekretær og regnskapsstøtte/kasserer. Dette er en rolle Karsten har holdt i siden FV ble stiftet i 2018. Når 



 

 

stiftelsen Frambu nå skal avklare egen innsats og profil i forhold til innsamlingsarbeid er det nok her det bør 

legges inn en innsats. Linda og Karsten vil følge dette opp videre.  

c. Ønsker styret at andre Frambu-ansatte som jobber med dette mer konkret få roller i styret?  

Gitt pågående diskusjoner og avklaringer er ikke dette en aktuell problemstilling nå.  

 

10. Utlysning av årets midler – status mht tilgjengelige midler 

a. Hvor mye skal man sette av til prosjektfinansiering 2025? 

Skal vi gjøre som i fjor – Fortsetter som før.  

Ja – Karsten følger opp og legger ut oppdatert tekst internt på Frambu.  

 

11. Avtale datoer og innehold til neste styremøte og Årsmøtet i 2025  

Karsten sender noen forslag til datoer for gjennomføring.   

 

12. Eventuelt-saker  

 


